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Zápis z jednání 
Rady ČJF 
č. 1/2023 

Den konání 16. května 2023 

Místo konání Orea Hotel Pyramida, Bělohorská 24, 169 01 Praha 6 

Čas od: 10.20 do: 17.00  

 

Přítomnost členů VV Radek Rouč (RR) ANO 

Ing. Josef Balaštík (JB) ANO 

Václav Drbal (VD) ANO 

Zdeněk Hruška (ZH) ANO 

Ing. Markéta Kvapilová 
(MK) 

ANO 

Ondřej Pospíšil (OP) ANO 

Ing. Eva Mentlíková (EM) ANO 

Ing. Eva Pařenicová (EP) ANO 

Alekos Pejos (AP) ANO 

Mgr. Lenka Sekaninová 
(LS) 

ANO 

Veronika Dáňová (VDA) ANO 

Ing. Radovan Šalek (RD) ANO 

Ing. Marcela Šímová (MŠ) ANO 

Přítomnost hostů Sylva Boušková (SB) ANO 

Mgr. Ondřej Novák (ON) NE 

Ing. Vladimíra 
Pospíšilová 
(VP) 

ANO 

Mgr. Bc. Marek Holub 
(MH) 

ANO 

Ing. Petr Kuklík (GS) ANO 

Ing. Antonín Terber (AT) NE 

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu Rady ČJF (příloha č. 1.1.1) 

2. Kontrola zápisu z Rady ČJF – ze dne 20. 12. 2022 (příloha č. 2.1.1) 

3. Diskuze k aktuálním tématům 

4. Informace o činnosti členů VV ČJF - Ekonomika 

5. Konference ČJF 

6. Různé 

 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1.1. Schválení programu Rady ČJF (příloha č. 1.1.1) 

Usnesení 
č. 
1.1/05/23 

VD – návrh na zařazení bodu programu: kooptace člena KRK ČJF dle návrhu 
OK SČO (pro 6, Proti 7, 0 Zdržel se) – EP žádá o uvedení v zápise, jak 
v každém bodu programu hlasovala, zde hlasovala pro. 
RR – navrhuje do bodu 4.1. Diskuse k aktuálním tématům, zařadit podněty 
k projednání na zasedání Rady od předsedů oblastí v podobě, jak bylo v 
předstihu zasláno VV ČJF (Pro 12, ne 0, zdržel se 1) AP žádá o uvedení, že 
se zdržel hlasování z důvodu, že není technicky možné podněty projednat. 
AP – žádá o zařazení separátního bodu jednání: Dotace MTZ 2023 (pro 3, 
proti 6, 4 zdržel se) 
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AP – navrhuje zařazení bodu: úprava sazebníku poplatků ČJF (Pro 4, proti 7, 
Zdržel se 2) AP hlasoval pro, EP hlasovala pro. Hlasující proti uvádí, že 
sazebník není připraven a aktualizován v podobě k přijetí usnesení. Bude 
zařazeno na příští jednání Rady. 
AP – Zpráva kontrola KRK čerpání rozpočtu 2022 (pro 6, Proti 5, zdržel se 2) 
RR konstatuje, že diskutovaná zpráva KRK nebyla od KRK ČJF do nynějška 
předložena dle postupu platných stanov ČJF. Dle poskytnutých informací od 
předsedy KRK ČJF, není zpráva nyní hotova a měla by být finalizována 
v horizontu týdne. Není tedy možné projednávat nekompletní podklad, se 
kterým nebyli seznámení všichni členové Rady ČJF a VV ČJF. EP hlasovala 
pro.  
EP – zařazení bodu 6. úprava formy zápisu z jednání Rady ČJF (Pro 12, 0 
proti, Zdržel se 1) 
 
Rada schvaluje program jednání 1. zasedání Rady ČJF v upravené podobě. 

hlasování Pro:10 Proti:0 Zdržel se:3 

2.1. Kontrola plnění úkolů zápisu z Rady ČJF – ze dne 20. 12. 2022 (příloha č. 2.1.1) 

Usnesení 
č. 
2.1/05/23 

Rada ČJF neschvaluje kontrolu plnění úkolů ze zápisu 4. jednání Rady ČJF, 
neb z předchozího jednání není žádných úkolů. 
 

hlasování Pro:5 Proti:4 Zdržel se:4  

3.1. Změna formátu zápisu jednání Rady ČJF 
3.1/05/23 Rada ČJF schvaluje nový formát zápisů z jednání Rady ČJF a to detailním formou 

průběhu jednání. 
 Pro:13 Proti:0 Zdržel se:0 

4.1. Disuse k aktuálním tématům 

Usnesení 
č. 4.1/05/23 

1. Rozpočet 2023 – MH a VP prezentuje položkový rozpad rozpočtu ČJF 

pro rok 2023. Prochází a odpovídá na jednotlivé dotazy k jednotlivým 

položkám. EP navrhuje vytvoření směrnice pro klíč sestavení příjmové 

stránky rozpočtů oblastí pro rok 2024. RR uvádí, že aktualizovaný 

rozpočet ČJF 2023 bude prezentován na příštím jednání Rady ČJF. 

2. Čerpání rozpočtu za rok 2022 (Analytická podoba) – VP a MH 

prezentují položkový rozpočet ČJF 2022 včetně čerpání. Prochází 

jednotlivé položky rozpočtu a odpovídá na jednotlivé dotazy. V souhrnu 

konstatuje, že rozpočet ČJF v roce 2022 byl prozatímně uzavřen s 

celkovými výnosy 44 271 tis. Kč, náklady 41 574 tis. Kč, s výsledkem 

zisku 2 697 tis Kč. Nyní rozpočet zpracovává daňový poradce, 

následně bude finální stav uveřejněn. 

3. KRK – zpráva o kontrole hospodaření 2022-2023, RR konstatuje, že 

diskutovaná zpráva KRK nebyla od KRK ČJF do nynějška předložena 

dle postupu platných stanov ČJF. Dle poskytnutých informací od 

předsedy KRK ČJF, není zpráva nyní hotova a měla by být finalizována 

v horizontu týdne. Není tedy možné projednávat nekompletní podklad, 

se kterým nebyli seznámení všichni členové Rady ČJF a VV ČJF. RR 

dále konstatuje že v momentě, kdy zpráva bude předložena VV ČJF, 

bude s komentářem předložena na příštím jednání Rady ČJF. 

Kooptace chybějícího člena KRK ČJF bude projednána na dalším 

zasedání Rady ČJF, kde jednotlivé oblasti představí své kandidáty a o 

nich bude hlasováno. 

4. Dokumentace k výběrovým řízením – web, PR agentura, galavečer, TV 

přenosy, JIS). GS prezentuje jaké jsou postupy při výběrových řízení, 
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popisuje dále postup při výběru dodavatele přenosů ze závodů pro rok 

2023.  

5. Ekonomika ČJF s.r.o. (výsledky včetně detailu k 30.4.2023). VP 

prezentuje aktuální stav na bankovním účtu, stav uzavřených smluv a 

závěrečnou zprávu 1. zasedání dozorčí rady ČJF. VP uvádí, že 

rozpočet ČJF s.r.o. bude představen radě ČJF v momentu, kdy budou 

známy příjmy od partnerů. 

6. ČJF s.r.o. – hlasovat o změně základních dokumentů (statutární orgány 

a členové dozorčí rady volení Konferencí ČJF a dovolování Rady ČJF. 

RR prezentuje postup založení ve vztahu k platné legislativě. Uvádí 

také stanovisko tvůrce Stanov ČJF, jaký orgán má takové rozhodnutí 

v kompetenci dle výkladu stanov ČJF.EP navrhuje změnu na pozici 

jednatelů společnosti a to, aby jednatele jednali společně, nikoli 

samostatně. 

7. Celostátní konference – RR prezentuje termín 27.6.2023 , místo konání 

bude upřesněno. 

8. Objasnit a vysvětlit akreditaci, na doporučení oblastních výborů 

aktualizovat seznam školitelů. SB a EM popisují aktuální situaci, kdy 

ČJF podala žádost o přidělení čisté akreditace „Cvičitel jezdectví“, 

v tuto chvíli se blíží setkání vzdělávací komise v novém složení, kde 

tato agenda bude hlavním tématem. EM vyzývá oblasti o nominace do 

této komise. Dotaz na seznam proškolených zpracovatelů výsledků, 

sekretariát zašle oblastem seznam osob účastných školení 

zpracovatelů výsledků v Hubertus. GS uvádí problematiku špatně 

zpracovaných výsledků, které byly od začátku sezóny zaslány do JIS, 

v tuto chvíli vykazují zaslané výsledky u mnoha závodů zásadní 

nedostatky ve vztahu k pravidlům a průběhu závodů, není možné takto 

do JISu přijmout a je tedy nutné zpracovatelům zaslané výsledky vracet 

k přepracovaní.  

9. Informace pro předsedy a oblastní výbory, vzájemné komunikace a 

předávání informací. GS informuje o nástrojích komunikace s oblastmi, 

a to setkávání oblastních sekretářů k aktuálním tématům. Následně 

uvádí nutnost zajištění agendy Rady ČJF při stanovení podmínek 

předávání agend vedení ČJF a to na pozici VV a GS pro následnou 

kontinuitu činnosti. 

10. Účetnictví 2022 + 2023 (náhled) – GS informuje o stavu programu Vario 

a Vario portál. MH uvádí historický stav pořízení účetního a 

náhledového programu Vario, uvádí výpis zadaných úkolů, které ČJF u 

dodavatele programu eviduje. MH dále prezentuje plán aktualizace 

ekonomického systému tak, aby sloužil potřebám oblastí a jejich 

rozpočtů, náhledů čerpání v reálném čase a nastavení procesu 

schvalování a oběhu účetních dokladů napříč ČJF. 

11. Investice 2022+2023 (nehmotné – úprava JIS x Hubertus, web ČJF, 

hmotné – investiční x 15% spoluúčast), Elektronický podpis členů 

pověřených k jednání za ČJF. MH prezentuje stav investic od roku 

2021 do nynějška. Popisuje proces výběru potřeb napříč komisemi 

disciplín a oblastmi, uvedených v žádosti o dotaci MTZ NSA 2023 a 

aktuální stav podané žádosti o dotaci, zmiňuje rozpočtovanou výši 

nákladů ve výši 6 500 000 Kč z dotačního titulu a 15% spoluúčast 
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z rozpočtu ČJF. GS k dotazu uvádí, že je nyní v přípravě elektronický 

podpis pro pana prezidenta. 

12. Metodika OCM – EM prezentuje aktuální stav metodiky, jaký je proces 

vyhodnocení ve vztahu k dotaci a jak nastavit cíle za jednotlivé oblasti. 

13. Žádost o investiční dotaci 2023 (o co a kolik se žádalo, předložení 

podkladů o rozhodnutí o obsahu žádostí, zodpovědné osoby, 

spoluúčast ČJF. Viz bod. 11. 

14. Kategorizace – vytvoření komise z osob dle návrhu oblastí (odborníky 

na různou tematiku). RR prezentuje představenou myšlenku 

prezentovanou panem Hruškou, Šímou a Horkým tak, jak byla 

prezentována na posledním jednání VV ČJF. RR vyzývá k široké 

diskuzi a spolupráci napříč celým spektrem (komise, oblasti, funkcionáři 

jezdci a další), pro získání stanovisek jednotlivých subjektů pro 

objektivní posouzení a dalším postupu. 

15. Stanovení následného zasedání Rady – nejpozději do 3 týdnů. 

Vzhledem k velkému objemu materiálu k projednávání. RR avizuje 

termín dalšího jednání Rady ČJF dne 20.6.2023. 

16. Přístup do Vario (důvod zrušení přístupu) – viz bod 10. 

17. Informace pro předsedy a oblastní výbory, vzájemná komunikace a 

předávání informací. Viz bod 9. 

18. Funkčnost Hubertus a návaznost JISu. GS prezentuje aktuální stav 

implementace výsledkového SW. Každý týden zasedá pracovní 

skupina implementace Hubertusu, kde jsou účastni zástupci komise 

pořadatelů, IT, JIS, Hubertus, OS, VV a sekretariátu. GS konstatuje že 

nyní je Hubertus ve stavu implementace v 99,5 %. RR upozorňuje, že 

do začátku roku skončila podpora výsledkového programu Galop, což 

v blízké době způsobí, že JIS nebude s Galop komunikovat. Jediným 

podporovaným výsledkovým programem je Hubertus. MH prezentuje 

aktuální nové funkcionality JIS a Hubertus jak pro jezdce, funkcionáře a 

oblastní sekretáře. GS zašle chybně zpracované výsledky ze závodů, 

které sekretariát nyní eviduje, aby OV urgoval nápravu. 

19. Předložení čerpání rozpočtu oblastí (srozumitelněji, něž již zaslané 

18.4.) VP představuje a vysvětluje formát čerpání a sestav, jak bude 

zasíláno na jednotlivé oblasti. 

20. Přehodnocení a úprava sazebníku poplatků, okamžité odstranění 

poplatků, které jsou v rozporu se schválenými řády. Rada přesouvá 

projednání tohoto bodu na příští jednání Rady ČJF. 

(13pro/0proti/0Zdržel se) 

21. Přehled – výběr příspěvků 2023. VP prezentuje stav vybraných 

poplatků ČJF v tomto roce. 

22. Úprava formy pořizování zápisů do Rady. Viz usnesení Rady ČJF 

3.1/05/23 

23. Stylový pohár ve skákání – pravidla. Rada přesouvá projednání tohoto 

bodu na příští jednání Rady ČJF. (13pro/0proti/0Zdržel se) 

24. Změna pravidel - zrušení povinností flotů navíc, jen doporučit.  Rada 

přesouvá projednání tohoto bodu na příští jednání Rady ČJF. 

(13pro/0proti/0Zdržel se) 

25. Úprava stanov – harmonogram. RR prezentuje plánovaný 

harmonogram úpravy stanov ČJF. 

26. JIS – úpravy, objem financí. Viz bod 18. 
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hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

4.1. Ekonomika – Rozpočet 2022 ((příloha č. 4.1.1, příloha č. 4.1.2) 

Usnesení 
č. 
4.1/05/23 

Viz bod 4.1.2. 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

4.2. Ekonomika – Rozpočet 2023 ((příloha č. 4.2.1) 

Usnesení 
č. 
4.2/05/23 

Viz bod 4.1.1. 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

5.1. Konference ČJF 

Usnesení 
č. 
5.1/05/23 

 RR prezentuje termín Konference ČJF na dne 27.6.2023 , místo konání bude 

upřesněno. 

GS prezentuje stav členské základny k 30.4.2023 a tedy počty delegátů 

konference dle usnesení Rady ČJF č. 4/12/22 

 

A - Pražská oblast - 1636 - 7 delegátů 

B - Středočeská oblast - 2946 - 12 delegátů 

C - Jihočeská oblast - 1163 - 5 delegátů 

D - Plzeňská oblast - 950 - 4 delegáti 

E - Severočeská oblast - 1202 - 5 delegáti 

F - Východočeská oblast - 1846 - 8 delegátů 

G - Jihomoravská oblast - 1259 - 6 delegátů 

H - Severomoravská oblast - 1849 - 7 delegátů 

K - Karlovarská oblast - 594 - 3 delegáti 

L - Zlínská oblast - 718 - 3 delegáti 

R - Královehradecká oblast - 338 - 2 delegáti 

V - Vysočina - 966 - 4 delegáti 

 

celkem - 15 467 členů - tedy 66 delegátů Konference ČJF. 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

6.1. Různé  

Usnesení 
č. 
6.1/05/23 

Rada ČJF schvaluje zápis z 1. jednání Rady ČJF. (11pro/2proti/0Zdržel se) 
EP a AP hlasují proti. 
RR dále informuje členy Rady ČJF o úspěšném jednání s Československou 
obchodní bankou a.s., kde jsou vedeny bankovní účty federace, které přineslo 
ze strany ČSOB nabídku vytvoření spořícího účtu spolku ČJF s cca 5% 
úročením a okamžitou likviditou. Tímto krokem spolek ČJF získá zhodnocení 
vlastních finančních prostředků, a to roční příjem v předpokládané výši 1 mil. 

27. SPORT – komunikace s oblastmi.  Rada přesouvá projednání tohoto 

bodu na příští jednání Rady ČJF. (13pro/0proti/0Zdržel se) 

28. Pravidla.  Rada přesouvá projednání tohoto bodu na příští jednání 

Rady ČJF. (13pro/0proti/0Zdržel se) 

29. Závody a legislativa, vazba na hobby(poplatek 15,-Kč, financování HR 

– jak se projevuje do ekonomiky a čím je podporou malých pořadatelů. 

Kdo je malým pořadatelem. Termín a možnost konzultace pravidel před 

vydáním. Komise pořadatelů.  Rada přesouvá projednání tohoto bodu 

na příští jednání Rady ČJF. (13pro/0proti/0Zdržel se) 

30. Tvorba kalendáře závodů.  Rada přesouvá projednání tohoto bodu na 

příští jednání Rady ČJF. (13pro/0proti/0Zdržel se) 
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Kč. Tyto prostředky budou následně rozpočtovány v rámci rozpočtu ČJF.  
EP k bodu 4. žádá předložení vyhodnocení výběrových a poptávkových řízení 
a jejich uveřejnění na webu ČJF. 
EP k bodu 18, na dotaz VD – jaká částka je rozpočtována na úpravy JISu (JIS 
x Hubertus) GS odpovídá, že veškeré úpravy JIS v roce 2022 proběhly v rámci 
servisní smlouvy se společností OLC Systems s.r.o.  

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
 

Zapsal: Ing. Petr Kuklík 
 
 

 
Přehled úkolů z 4. jednání Rady ČJF 

bod kdo úkol termín splněno náhradní 
termín 

 
 


